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Generalforsamling den 15. september 2020 
Referat 

 
Vores formand Pia Nielsen bød  velkommen til generalforsamlingen, som var 
planlagt til den 17. marts 2020. På grund af Corona epidemien måtte vi dog 
ikke mødes, så generalforsamlingen blev udskudt. 
17 medlemmer var mødt op. 
 
Dagsorden. 
 
1. Valg af dirigent og referent. 
 
Poul Dahl blev foreslået til dirigent og blev valgt. Lise Roed Sørensen blev 
foreslået til referent og blev valgt. Dirigenten oplyste, at indkaldelse til 
generalforsamling og dagsorden blev udsendt i marts måned, så 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2. Formanden aflægger beretning for det forløbne år. 
 
Der har været i alt 11 møder. Der har generelt været pænt fremmøde til 
møderne. Der har været afholdt 2 foredrag: Den 18. februar holdt Journalist 
Henning Frandsen foredraget: Min farmor og de andre faldne kvinder. 
Den 22. oktober holdt Stads- og Lokalarkivar hos Slagelse Arkiverne 
Christoph Klinger foredraget: Fra vugge til grav.  Begge foredrag var 
spændende og interessante. Jørgen Fink har fortalt om sin spændende 
slægtsforskning. Desuden har vi studeret/arbejdet med Legacy, Sall Data, 
Danish family search og vi har haft møder, hvor vi har hjulpet hinanden, og 
der har været debat/samtaler og mange input. Den 3. december havde vi 
juleafslutning med spisning, julehygge, pakkeleg og en lille quiz. 
Clara og Flemming Svendsen er stoppet med foreningens hjemmeside, som 
er nedlagt. 
Kay-Verner Christiansen er Webmaster på Danske Slægtsforskere: 
www.slaegt.dk 

Leder af Lokalhistorisk Arkiv for Korsør og Omegn Jytte Skaaning er gået på 
pension. Pia sagde mange tak til Jytte med blomster ved afskedsreceptionen. 
 
 
 
3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse. 
 
Kirsten Christensen fremlagde regnskabet. Der har ikke været mange 
udgifter, så foreningens formue er vokset. Regnskabet blev godkendt. 

http://www.slaegt.dk/


 
4. Behandling af indkomne forslag . 
 
Ingen forslag.   
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2021. 
 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 
Forslaget godkendt. 
 
 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
 
Pia Nielsen blev genvalgt. 
Palle Grath blev valgt for 2 år. 
Suppleant – Hans Larsen blev valgt for 1 år. 
Revisor Lise Roed Sørensen blev genvalgt for 1 år. 
Revisorsuppleant Jonna Green blev genvalgt for 1 år. 
 
7. Eventuelt. 
 
Ib Dyrkjær spurgte, om et påtænkt foredrag bliver til noget. Pia svarede, at 
det endnu ikke er bestemt. 
Axel Olsen spurgte, om der er nye ideer til den nye sæson. Pia svarede, at vi 
alle i fællesskab skal beslutte, hvad vi gerne vil arbejde med. 
Clara og Flemming Svendsen har besluttet at trække sig tilbage fra aktiv 
mødedeltagelse, men ønsker fortsat at være medlem af foreningen. Pia har 
derfor på foreningens vegne afleveret et par flasker vin og chokolade med tak  
for deres indsats med hjemmesiden og forskellige indslag gennem årene. 
 

Næste medlemsmøde er tirsdag den 29. september 2020 klokken 19 – 21. 
Emnet er Legacy, så medbring computer. 
 

Lise R. S.   
  
 
 
  
 
 
  


